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Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2018/22-03-2018 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van  
22 februari 2018 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Gemeentelijke administratieve sancties 

Rapportering over de werking 2017 

 

Gedeputeerde Martine Verhoeve licht de voornaamste evoluties toe. 

Wat betreft de Gemeentelijke Administratieve Sancties ondersteunt 

de provincie de Oost-Vlaamse gemeenten door hen de mogelijkheid 

te bieden provinciale ambtenaren als sanctionerend ambtenaar voor 

hun gemeente aan te wijzen. 

De provincie verstrekt deze dienstverlening sinds 2006. 

Op vandaag valt deze taakstelling uiteen in twee luiken. 

 

1. GAS-niet-verkeer 

Het gaat om de sanctionering van inbreuken op het gemeentelijk 

politiereglement en op de in de GAS-wet aangeduide artikelen 

van het Strafwetboek, die ook in het gemeentelijk reglement zijn 

opgenomen. Van de 65 Oost-Vlaamse gemeenten zijn er op dit 

ogenblik 51 aangesloten. Dit aantal onderging geen wijziging in 

2017. 

In 2017 was er een lichte daling van het aantal ingekomen 

dossiers in vergelijking met 2016 (1228 i.p.v. 1305) en er was een 

duidelijke afname van het aantal dossiers “niet ten gronde” 

(onontvankelijk bevonden). 
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In 2017 werden 190 dossiers in bemiddeling gegeven (in 2016 

waren dat er 109). Dit is inzonderheid het gevolg van het feit dat 3 

gemeenten bemiddeling verplicht hebben gemaakt voor alle GAS-

dossiers.  

De meest voorkomende inbreuken die gesanctioneerd werden zijn 

sluikstorten (340 gevallen) en loslopende dieren (211 gevallen). 

Er werden in totaal voor 81 975 euro boetes opgelegd (in 2016 

was dit 75 725 euro). 

De provincie ontving voor de in 2017 afgehandelde dossiers 59 

055 euro. 

In het rapport is ook een overzicht van de afgehandelde dossiers 

per gemeente te vinden. Ronse met 169 en Temse met 125 zijn 

de gemeenten met het hoogste aantal afgehandelde dossiers  

2.  GAS-verkeer 

De GAS-wet voorziet de mogelijkheid voor een gemeente om 

bepaalde verkeersinbreuken bij gemeentelijk reglement te 

sanctioneren met een gemeentelijke administratieve sanctie. 

Het gaat om inbreuken betreffende stilstaan en parkeren en 

betreffende de verkeersborden C3 en F103. 

Tot deze dienstverlening werd beslist in 2015. In 2016 deden 

14 gemeenten een beroep op de provincie. In 2017 waren er 6 

bijkomende aansluitingen. Wellicht worden dit er nog meer 

maar dat zal ook afhangen van de capaciteit die de provincie 

daarvoor kan inzetten. 

In 2017 waren er 3504 ingekomen dossiers. In 2016 waren dat 

er slechts 1391. De toename is dus zeer groot. 

In 2017 werden 3018 dossiers afgehandeld. 

Het totaal bedrag van de in 2017 opgelegde geldboetes 

bedroeg 239 580 euro. De vergoeding die de provincie in 2017 

ontving bedroeg 95 420 euro. 
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De meest beteugelde inbreuk betrof stilstaan of parkeren op 

trottoir of verhoogde berm (835 gevallen). 

Het aantal dossiers was het hoogst voor de gemeenten Ninove 

(601), Eeklo (497) en Deinze (337). 

 

Raadsvoorzitter Greet De Troyer vraagt of haar inschatting juist is 

dat wanneer er op vrijwillige basis bemiddeling wordt gevraagd en 

een consensus wordt bereikt, er geen administratieve boete wordt 

opgelegd. 

Geertrui Neirynck, juriste en sanctionerend ambtenaar, bevestigt dit. 

Het is conform de GAS-wet. Als de overlast of de hinder wordt 

weggenomen volgens de bemiddelaar dan kan de sanctionerend 

ambtenaar geen boete meer opleggen. 

De raadsvoorzitter concludeert dat we dan best de betrokkenen 

aanraden om bemiddeling te vragen. 

Geertrui Neirynck antwoordt dat de vrijwillige bemiddeling wel in 

hoofde van beide partijen, de veroorzaker en het slachtoffer moet tot 

stand komen. 

Raadslid Kris Van Caneghem is van oordeel dat uit de verhouding 

van de kosten en de baten van het sanctionerend optreden blijkt dat 

het weinig impact heeft op de maatschappelijke problemen zoals 

sluikstorten die men wil bestrijden. Hij stelt zich vragen bij het 

remediërend karakter van de boetes. Hij betreurt het dat de provincie 

meewerkt aan het hele systeem. 

Gedeputeerden Martine Verhoeve en Hilde Bruggeman wijzen er op 

dat het om de toepassing van een wettelijke regeling gaat en dat het 

een beleidskeuze was van de provincie om de gemeenten, op hun 

uitdrukkelijke vraag, daarin te ondersteunen. 

Geertrui Neirynck vult aan dat de sanctionering past in de 

handhavingslogica om bepaalde problemen aan te pakken. Zij is van 

oordeel dat niets doen geen optie is. 

De commissievoorzitter sluit de gedachtewisseling af. 
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3. Welzijn, Milieu en Duurzaamheid – jaarlijkse actieplannen 

Evaluatie actieplannen administratie en provincie overkoepelend 

2017 

 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman verwijst naar het toegestuurde 

evaluatierapport. 

Er zijn geen vragen of opmerkingen. 

 

4. ICT 

geplande acties om het bestuur te conformeren aan de Algemene 

Gegevens Verordening (General Data Protection Regulation) 

 

Gedeputeerde Martine Verhoeve wijst op het belang van de 

Verordening en geeft vervolgens het woord aan Hedwig De Pauw, 

adviseur-generaal van het departement Interne Organisatie die 

toelichting geeft bij de Algemene Gegevens Verordening en de 

impact voor het provinciebestuur. Hij geeft ook een overzicht van de 

reeds ondernomen acties en een stappenplan voor de verdere 

implementatie. De diavoorstelling wordt bij het verslag gevoegd. 

 

Raadsvoorzitter Greet De Troyer vraagt of er zicht is op de mogelijke 

sancties, verwijzend naar berichtgeving dat bedrijven kunnen 

gesanctioneerd worden a rato van 3 à 4 % van hun omzet. Hedwig 

De Pauw antwoordt dat hij op dit ogenblik niet kan inschatten welke 

boetes bij overheden zullen toegepast worden en op basis van welke 

criteria die zullen worden vastgesteld. 

 

Raadslid Eric Scheire wijst op de uitgebreide impact van de 

verordening. Ook bij mailings e.d. zal met veel meer omzichtigheid 

moeten worden gewerkt. Hedwig De Pauw bevestigt dat. Eén van de 

uitdagingen is alle bestaande data die in de loop der jaren via de 

meeste verschillende toepassingen zijn tot stand gekomen in kaart 

te brengen en te toetsen aan de verordening. 
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5. Leopoldskazerne – stand van zaken 

 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman herinnert aan de toezegging om in 

de commissie een stand van zaken te geven eens de contracten 

zouden zijn afgesloten. 

Kristof Goethals, opdrachthoudend adviseur-generaal en  

Egide Bracke, architect bij de dienst Patrimonium geven aan de 

hand van een reeks dia’s een visuele impressie en nadere duiding 

bij de plannen. De presentatie wordt bij het verslag gevoegd. 

 

Raadslid Olaf Evrard vraagt of er een indicatie is over de opbrengst 

van de verkoop van een gedeelte aan de private ontwikkelaar.  

Egide Bracke deelt mee dat het gaat om een bedrag van 5,5 miljoen 

euro. 

 

Raadslid Hendrik De Vis informeert of het binnenplein onderkelderd 

wordt wat zou betekenen dat de binnentuin dan eigenlijk een daktuin 

is. Dit wordt bevestigd. 

Raadslid Hendrik De Vis veronderstelt dat de hellingsgraad van één 

en ander goed bekeken is. Ook hierop wordt bevestigend 

geantwoord. 

 

Raadslid Evrard informeert of de parkingfaciliteiten voor het hotel in 

de provinciale aantallen zijn meegerekend of apart zijn voorzien. 

Egide Bracke deelt mee dat het om aparte aantallen gaat voor het 

hotel en de bewoners. Die plaatsen zijn voorzien op niveau -3 en 

komen bovenop de 271 plaatsen voor de provincie. 

Commissievoorzitter Hilde De Sutter betreurt dat mede op het 

gevorderde uur maar een beperkt aantal raadsleden kennis kan 

nemen van deze toelichting en vraagt of deze presentatie of een 

deel ervan ook niet aan de plenaire provincieraad kan getoond 

worden.(dient nog bekeken te worden met de voorzitter) 
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6. Varia 

 

Er zijn geen variapunten. 

 

Gent, 26 maart 2018 

 De secretaris   De voorzitter 

 Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 

 


